
 

 

Klubbmöte Västerbottens skidförbund/alpint 110522 i Vindeln. 

 
Närvarande:  
Rickard Larsson Skellefteå 
H-P Carlsson Tärnaby 
Lena Njaita Tärnaby (via telefon) 
Tom Pietilä Umeå 
Hans Olsson Vännäs 
Per Eriksson Vindeln 
Peter Gustavsson Vännäs 
Ulrica Karlsson Vindeln 
Tomas Edenblom Vännäs 
Lars Lundgren Vilhelmina 
Magnus Hedman Vindeln 
Magnus Jansson Lycksele 
Jan Asplund Malå 
Erik Lindström Umeå 
Åsa Svedmark Umeå 
 
Utvärdering tävlingar: 
110222-23 Bygdsiljum/UHSK/Skellefteå USM,LVC,Hemmacup 
Kommentarer: Bra arrangemang, lång prisutdelning pga många klasser på lördagen. 
 
110205-06 Vindeln LVC 
Kommentarer: Bra arrangemang. “hopp” efter målgång som några åkare ramlade i, 
viktigt med tredje juryns uppgift att besikta tävlingsområdet. 
 
110205-06 Kåbdalis USM 
Kommentarer: Bra arrangemang. 
 
110219-20 Tärnaby LVC USM Hemmacup DM 
Fredagens superG ställdes in pga kyla. 
Kommentarer: För många tävlingar(LVC,USM, DM,Hemmacup) på samma dag 
märktes speciellt på slalomen bättre flyt storslalom. Många efteranmälningar och 
tidsbrist för TD:n försvårade för arrangören. Mkt sen prisutdelning lördag. Sen 
tävlingsstart och lång dag för B&C på söndagen 
 
110304-05 Gällivare USM Hemmacup DM 
Störtlopp 
Kommentarer: Bristande säkerhet! Under träningsåken förekom turister i banan vid 
minst tre tillfällen.  
Tävlingen saknade TD och skulle inte ha fått genomföras enl reglerna, 3:e jury fanns. 
Oklarheter om träningsmöjligheter efter genomåken i störtlopp vilket gjorde att vissa 
fortsatte träna och besikta i banan under e.m. medan andra inte gjorde det, 
diskussioner om detta dagen efter. 
SuperG 
Kommentarer: Mycket annorlunda bana som inte höll sig inom regelverket enligt de 
källor som varit i kontakt med förbundet.  
 



 

 

110319- Region final B-åkare Luleå 
Kommentarer: Bra arrangemang, underlag tempo och vädret också bra. Trevlig 
inramning och ”runtikring” arrangemang. 
 
110319- Regions final C-åkare Lycksele 
Kommentarer: Bra arrangemang, underlag och väder också bra. Karin Sundberg från 
förbundet fanns på plats och talade samt var prisutdelare, uppskattat. 
Kringarrangemanget bra, prisutdelningen positiv med fyrverkerier. 
 
110326- B-Final Duved 
Kommentarer: Dåligt arrangemang som saknade inramning. Bristande säkerhet vid 
superG då åkarna inte hade tillräcklig sikt pga dåligt väder. 
 
110401 SuperG DM Arvidsjaur 
Kommentarer: bra arrangemang fick DM-status i SG för Västerbotten pga tidigare 
inställt arrangemang. Tyvärr lågt deltagande från Västerbotten 
 
110407 Ingemartrofe´n Tärnaby 
Kommentarer: Bra arrangemang bra underlag. Lång tid mellan besiktning och 
tävlingsstart för de yngsta första åket. 
 
110328- USM Funäsdalen 
Kommentarer: Bra arrangemang. Obalans i tränar/ledar funktionen, 1 från 
västerbotten 3 från norrbotten. 
Viktigt att hålla ned kostnaderna för boende och mat. 
 
Tävlingsprogram 2011/2012 
USM-kval och Hemmacup: 
14-15 januari 2 x SL Kiruna 
28-29 januari 2xGS (önskemål Tärnaby ännu ej klart) 
11-12 februari SL/GS Kåbdalis 
24-26 februari DH/SG Nalovardo 
Sverige final Funäsdalen 
USM Vemdalen 
LVC: 
21-22 januari SL/GS Bygdsiljum 
4-5 februari SL/GSLycksele 
18-19 februari SL/GS Skellefteå 
3-4 mars B-final SL/GS i Vindeln 
17-18-19 mars Landsdelsfinal i Nalovardo B-åkare SL/GS/SG 
24-25 mars C-final SL/GS i Gällivare 
 
Övrigt om tävlingar: 
Lars Lundgren från Vilhelmina undrar om Vilhelmina kan få storslalomtävlingar? 
Diskuterades, backen är ok för slalom men inte för LVC storslalom. Eftersom man 
vill ha med så många arrangörer som möjligt och det är positivt för arrangerad klubb 
diskuterades att LVC kanske kan ha 2 x sl helger. Vilhelmina har kontakter med 
Kittelfjäll om att ev. arrangera tävlingar framöver, mycket positivt. 



 

 

AK har sedan tidigare år fattat beslut om att ”rätt tävling skall gå i rätt backe”, vad vi 
menar med detta är att distriktets åkare skall få så bra möjligheter som möjligt att 
tävla i backar som ger lämplig utmaning för att sedan kunna hävda sig i konkurrensen 
mot övriga skiddistrikt i Sverige. Detta innebär att vissa backar är mer lämpliga för 
slalom än för storslalom, vissa backar passar för SG och vissa för störtlopp. Sedan kan 
det fungera att åka GS i vissa backar för B & C åkare men ej för A-åkare och juniorer 
osv. 
 
Med hänvisning till detta försöker AK att tilldela tävlingar till de klubbar som har för 
ändamålet lämpliga backar, målet är dessutom att alla klubbar skall kunna ges 
möjlighet att arrangera ungdomstävlingar i någon form. 
 
 
UTBILDNING/LÄGER 
Utvärdering 
December- junior och A åkare i Kåbdalis. 
Annika Sundqvist ledare för juniorerna, Thomas Edenblom A-åkare. 
Samma helg C-B åkare läger i Tärnaby. Fungerade bra uppskattat av alla som deltog. 
 
Fartläger i Nalovardo v. 6. Kommunikationsproblem gjorde att Thomas E inte kunde 
kallade in Pelle R istället. Några Norrbottens åkare valde att träna i Gällivare istället, 
olyckligt. Sena avbokningar ställde till det ekonomiskt. 
 
18 februari superG träningsdag i Tärnaby tränare var Kalle Enoksson,Sanna kling och 
Andreas Wännman från Tärnaby skidgymnasium. Fungerade bra och var mycket 
uppskattat. 
 
Inventering önskemål kommande säsong: 
Alpina kommiten har tagit beslut på lägerverksamhet liknande ifjol. 
En skillnad är att det troligen inte kommer att ske någon uttagning på A-lägret i 
Kåbdalis, tidigare har A:2 orna haft uttagning till team future. Mer fokus på träning. 
 
Farträning som tidigare för A och juniorer i Nalovardo eller Tärnaby, 28-29 januari. 
Nytt är fartläger för C och B åkare med fokus på superG, 21-22 januari. 
 
Barmarksläger i aug/sep C och B åkare i Vindeln. Malin Eriksson är sammankallare. 
 
Hans Olsson kollar med Mikael E i Vännäs om ev. läger som tidigare för A och 
juniorer. 
 
FINALER: 
A USM Vemdalen. Nils-Johan Larsson Norrbotten bokar boende. 
Ledare: Peter Åström och Roger Isaksson 
B Nalovardo. Boende ordnat för åkarna. 
Ledare: Magnus Larsson och Maria Larsson 
C Gällivare. Kan vara praktiskt och billigare att försöka boka gemensamt boende. 
Ledare:?? 
Magnus Jansson kollar i Lycksele, Rickard Larsson kollar i Skellefteå. 
 



 

 

BUDGET: 
H-P berättar att Västerbottens skidförbund fördelar sina centrala medel enligt följande 
Alpint 19 % Längd 50-60 %. 
Förändringsprocess påbörjad och det kommer framöver att bedömas utifrån 4 
kriterier: 
1: 10% antalet klubbar 
2: 30% antalet startande 
3: 30% antalet arrangemang 
4: 30 % lokala aktivitetsstödet. 
Ang. lokala aktivitetsstödet så får skidförbundet pengar för aktiviteter som vi för in. 
Mkt viktigt att vi gör detta! Tävling med en ledare och tre barn räknas också! 
Läs mer på www.skidor.com sök lokstöd. 
 
 
 
ALPINA KOMMITEN: 
Information om hur den jobbar. 
Ungdomsåkare och 1:a års juniorer. Alla klubbar har möjlighet att vara 
representerade, just nu inte Nalovardo och Dorotea. Västerbottens skidförbunds 
förlängda arm. H-P ledamot i Västerbottens skidförbund. 
Årsmöte VSF: 
9 oktober, viktigt med representation. En rösträtt per klubb. Skidorienteringen byter 
till orienteringsförbundet, en plats blir vakant. Om man inte skickar någon 
representant kan man utfärda en fullmakt till någon men bara en röst är möjlig per 
person. 
 
ÖVRIGT: 
Peter Gustavsson:Uppdatera utbildningsmodulen på idrott online, här finns pengar att 
söka via SISU. 
Magnus Jansson: Önskemål om en stor regionsfinal för C och B åkare vid samma 
tillfälle. Bemöttes positivt. 
Vi lämnar förslag på att slå ihop C/B regionsfinalerna, vidare diskussioner med 
Norrbotten. 
Rickard Larsson: Fartdräkt för D-åkare är tillåtet i Västerbotten. Frångås detta måste 
undantagstillstånd fås från Västerbottens skidförbund. 
 
Alpina rådet- Tom informerar och berättar vad man gör och vad som planeras. 
 
 
 
 
 
Vid pennan 
 
 
Åsa Svedmark 


